
Referat fra møte i FAU den 11. januar 2024 

 

 

Til stede: Mona Kronstad, Anne-Grete Bakke, Ann-Kristin Mo, Kenneth Fjørstad, Nils Henry 

Rasmussen, Hege Reiertsen og Karina T. Ripe (ref.) 

 

 

1. Kvalitetsoppfølgingene 

Reyess Serrano har deltatt på samling for FAU-representanter ifm. kvalitetsoppfølgingene. 

Hun arbeider videre med kvalitetsoppfølgningen i lag med skolen. 

 

 

2. Status ungdomsskoleball 

Det ble informert om Spleis-pengeinnsamlingen. Det jobbes med å holde spleisen varm, og 

FAU vil be skolen om å sende informasjon om spleisen i Vigilo en gang til. Videre vil det 

informeres om spleisen på møte med engasjerte elever. 

 

Ettersom FAU har noe overskudd fra tidligere ball, kan FAU bidra med noe midler.  

 

Gjennomføringen av skoleballet diskuteres, herunder borddekking, antall det er plass til, 

vaktlister, tilbud fra pizzaleverandører m.m.  

 

 

3.  17. mai 

17. mai-gruppen hadde et nytt møte denne uken og har fordelt oppgaver seg imellom. 

Gjennomføringen av 17-maiarrangementet diskuteres. Det ble diskutert hva slags lydanlegg 

som skal brukes, hvilken scene som skal brukes, og mengden is, sukkerspinn og diverse som 

skal kjøpes inn. Det blir aktivitetskort, og det legges opp til at barna kan hente en litt større 

premie etter å ha gjennomført aktivitetene, istedenfor småpremier på hver aktivitet. Det må 

sjekkes at fryseboksen fungerer. FAU bestiller bukett til minnesmarkeringen ved kirken.  

 

 

 

Neste møte er den 22. februar. 


